To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: الأردنية للصناعات الخشبية / جوايكو Date: 30-08-2021 09:19:33 AM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأردنية للصناعات الخشبية / جوايكو التاريخ: 30-021 39:19:33 AM الموضوع: راي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات
Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Ernst & Young Jordan as follows:-	نود اعلامكم براينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة Ernst & Young Jordan كما يلي:-
Type of Report: Qualified	نوع التقرير: تحفظ
Company's opinion:	رأي الشركة:
The company did not perform the asset impairment test due to the fact that it is currently negotiating a sale and leaseback deal for some of the company's fixed asset which will result in an accounting profit during 2021 resulting in a material effect on the Equity and the impairment of the assets in general. Therefore management has delayed the impairment test to future periods as needed.	لم تقم الشركة بإجراء اختبار لتدني قيمة أصول وذلك لأنها تقوم حاليا بالمفاوضة مع مستثمر على بيع وإعادة استئجار للأصول الثابتة للشركة والذي سيؤدي الى تحقق أرباح محاسبية خلال عام 2021 مما سيغير نتائج الاختبار بصورة مادية بالإضافة الى تغيير في حقوق الملكية وبالتالي قررت إدارة الشركة تأجيل الاختبار للفترات اللاحقة وحسب الحاجة
Date of auditor's report: 28-07-2021	تاريخ تقرير المدقق: 28-07-2021
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Bashar Anis Masannat	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Bashar Anis Masannat